

MatchingYu, How _it _Works

Matching Yu Association (MY) is a non-profit organization, voluntary lead, depending on sponsors and donations. It is the aim to match between parties in underprivileged countries with those from stronger economies. MY is not a party in this, it is the platform for the first contact without any obligation. The use of the platform MY is free.

Skilled professionals, small companies and startups can use the platform to expose themselves, or apply for any kind of employment or cooperation.

For companies, cooperation means a sponsorship, technical support, support with market access, outsourcing, training and offering internships etc. For individuals it depends on whether they want to work in their own country or abroad, an internships, working from home, any kind of a temporary or permanent employment contract, etc.

No costs for placement service, if made, will be kept very low. Revenues only serve the maintenance and of the MY website. Just in case applicant individuals or companies want a protection and placement service to be carried out by Matching Yu, this service will be charged to the interested company. However, this service is not yet available, turn to commercial placement service organizations

Application

The application procedure via the website is automatic. After registration a profile is made, which will be published after approval by MY. Applying companies, or professionals can easily be found in the search lists with the correct chosen classification.

Just the profile-**extract** with the main data (without name/gender/foto) is visible on the search list. Visitors of MY have access to all search lists, access to the complete profiles however is only meant for reg. companies and organisations.

In case the applicant is a company/startup, MY advises using at least professional consultation (agent/mediator) in advance. Name and address of the applicant/company can/will only be given by the applicant/company itself.

Applicants (individuals, or companies) chose to allow interesting companies access to their profiles, or allowance on request. First contacts from interested companies always run through the website MY.

Matching Yu applies strict regulations regarding confidentiality. Copying, publishing files from applicant individuals or companies, just like commercial use of these data is not allowed and will lead to immediate termination of the membership.

Russian version

MatchingYu, Как_это_работает

Matching Yu Association (MY) - это некоммерческая организация, ведущая волонтерскую деятельность в зависимости от спонсоров и пожертвований. Ее цель - связать неблагополучные страны с странами из более сильными экономиками. MY не участвует в самом процессе, это платформа для знакомства без обязательств. Использование платформы MY бесплатное.

Квалифицированные специалисты, небольшие компании и стартапы могут использовать платформу для саморекламы или подавать заявки на работу или сотрудничество.

Для компаний сотрудничество означает спонсорство, техническую поддержку, поддержку с выходом на рынок, аутсорсинг, обучение и предложение стажировок и т. д. Для частных лиц это зависит от того, хотят ли они работать в своей стране или за границей, стажироваться, работать из дома, получить временный или постоянный трудовой договор и т. д.

Без расходов на услуги по трудоустройству, в случае, если они будут предоставлены, то по низкой стоимости. Доходы используются только для обслуживания веб-сайта. В случае, если физические или юридические лица захотят, чтобы услуги по защите и трудоустройству выполнялись Matching Yu, эта услуга будет оплачена заинтересованной компанией. Однако эта услуга пока недоступна, обратитесь в коммерческий отдел.

Заявка

Процедура подачи заявки через сайт автоматическая. После регистрации создается профиль, который будет опубликован после одобрения MY. Компании или отдельных специалистов легко найти в списках поиска с правильно выбранной классификацией.

В списке поиска виден только профиль с основными данными (без имени / пола / фото). Посетители MY имеют доступ ко всем спискам поиска, однако доступ ко всем

профилям предназначен только для зарегистрированных компаний и организаций.

В случае, если заявитель является компанией / стартапом, МУ советует заранее воспользоваться как минимум профессиональной консультацией (агент / посредник). Имя и адрес заявителя / компании будет предоставлен только самим заявителем / компанией.

Кандидаты (частные лица или компании) предоставляют выбранным компаниям доступ к своим профилям или разрешение по запросу. Первые контакты заинтересованных компаний всегда проходят через сайт МУ.

Matching Yu применяет строгие правила в отношении конфиденциальности. Копирование, публикация файлов от лиц или компаний, а также коммерческое использование этих данных запрещено и приведет к немедленному прекращению сотрудничества.

